

在售及存续期内双币投资基本信息

双币投资产品为汇丰银行（中国）有限公司（发行机构）发行的自有产品，该产品并无收费，双币投资产品适合于同时满足以下条件的投资者（合格投资者）：

- (1) 投资者的投资风险承受程度为“平衡型”或“平衡型”以上；
- (2) 投资者对结构性存款产品有认知及/或有交易经验；及
- (3) 投资者同意遵守本产品有关条款和承担相关投资风险。

产品名称	产品类型	币别	产品期限	风险等级
双币投资	结构性存款	美元、港币、澳大利亚元、加元、欧元、英镑、日元、瑞士法郎、新西兰元或新加坡币	一个星期至两个月不等	3 (中度风险)

Basic information of on-shelf and outstanding Dual Currency Investment

Dual Currency Investment is launched by HSBC China. There is no fee for this product. Dual Currency Investment is suitable for investor who satisfies all the following conditions:

- (1) the investor's risk tolerance level is "Balanced" or above;
- (2) the investor has the relevant knowledge and/or experience of structured deposit product; and
- (3) the investor agrees to take related terms and investment risks of this investment product.

Product name	Product type	Currency	Investment period	Product Risk Level
Dual Currency Investment	Structured deposit product	USD, HKD, AUD, AUD, CAD, EUR, GBP, JPY, CHF, NZD, and SGD	ranging from one week to two months	3 (Medium)

在售及存续期内汇汇通 - 结构性存款产品基本信息

汇汇通 - 结构性存款产品为汇丰银行（中国）有限公司（发行机构）发行的自有产品，该产品并无收费，汇汇通-结构性存款产品适合于同时满足以下条件的投资者（合格投资者）：

- (1) 投资者的投资风险承受程度为“谨慎型”或“谨慎型”以上；
- (2) 投资者对结构性存款产品有认知及/或有交易经验；及
- (3) 投资者同意遵守本产品有关条款和承担相关投资风险。

产品名称	产品类型	币别	产品期限	风险等级
汇汇通 - 结构性存款产品	结构性存款	人民币、美元、港币、澳大利亚元、加元、欧元、英镑、日元、瑞士法郎、新西	一个月至一年不等	1 (低度风险)

		兰元或新加坡 币 (部分币别可 能因市场原因 而无法提供报 价)		
--	--	--	--	--

Basic information of on-shelf and outstanding Enhanced Yield Investment – Structured Deposit Product

Enhanced Yield Investment – Structured Deposit Product is launched by HSBC China. There is no fee for this product. Enhanced Yield Investment – Structured Deposit Product is suitable for investor who satisfies all the following conditions:

- (1) the investor's risk tolerance level is "Cautious" or above;
 - (2) the investor has the relevant knowledge and/or experience of structured deposit product;
- and
- (3) the investor agrees to take related terms and investment risks of this investment product.

Product name	Product type	Currency	Investment period	Product Risk Level
Enhanced Yield Investment – Structured Deposit Product	Structured deposit product	CNY, USD, HKD, AUD, AUD, CAD, EUR, GBP, JPY, CHF, NZD, and SGD (quotation for some currency might not be available due to market reason)	ranging from one month to one year	1 (Low)